

this measure. The Bill was then reported as agreed to, and the third reading ordered for to-morrow.

The order of the day being called, for putting the House into Committee of the Whole, on the Bill intituled "An Act respecting offences relating to coin."

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was ordered that this order be discharged from the orders of the day, and that the said Bill be now read a third time. The Bill was then read a third time, and passed, and the Clerk was ordered to acquaint the House of Commons that the Senate had passed the said Bill without amendment.

PERJURY

The House went into Committee of the Whole on the Bill intituled "An Act respecting Perjury" (**Hon. Mr. McCully** in the chair) who reported the Bill with several verbal amendments, and the following clauses were added, viz.:

4. Any affirmation, affidavit or declaration required by any Fire, Life, or Marine Insurance Company, authorized by law to do business in Canada, in regard to any loss of property or life insured or assured therein, may be taken before any commissioner, authorized by any of Her Majesty's Superior Court, to take affidavits, Justice of the Peace, or before any Notary Public for any Province in the Dominion: and any such officer is hereby required to take such affirmation, affidavit or declaration.

10. Any person knowingly, wilfully and corruptly making any affirmation, affidavit or declaration, required by any Fire, Life or Marine Insurance Company, authorized by law to do business in Canada, claiming to be entitled to any insurance money, in respect of any loss of property or life insured or assured therein, or on behalf of any person making such claim containing any false statement of fact, matter or thing in regard to such loss of property or life, shall be guilty of wilful and corrupt perjury; and shall be liable to be imprisoned in the penitentiary for any term not exceeding fourteen years, and not less than two years, or to be imprisoned in any other jail or place of confinement for any term less than two years, and to pay such fine as the Court may award.

Hon. Mr. Sanborn said he thought there was too much facility allowed by the Act for the

L'Ordre du jour prévoit ensuite la formation du Sénat en Comité général pour l'étude du Bill intitulé: «Acte concernant les offenses relatives aux monnaies».

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est ordonné que cet article soit rayé de l'Ordre du jour, et que ledit Bill soit lu une troisième fois. Le Bill passe en troisième lecture et est adopté; on ordonne au Greffier d'informer la Chambre des Communes que le Sénat a adopté ledit Bill sans amendement.

PARJURE

Le Sénat se forme en Comité général pour l'étude du Bill intitulé: «Acte concernant le parjure» (sous la présidence de l'honorable **M. McCully**) et fait rapport du Bill ainsi que de plusieurs modifications verbales; de plus on ajoute les articles suivants:

4. «Toute affirmation, affidavit ou déclaration demandée par une compagnie d'assurance contre l'incendie, sur la vie ou maritime, autorisée par la loi à exercer son commerce en Canada, au sujet de quelque perte de propriété ou de vie assurée, elle pourra être prise devant tout commissaire autorisé par une des cours supérieures de Sa Majesté à recevoir des affidavits, ou devant tout juge de paix ou devant tout notaire public pour une des provinces du Canada; et tout tel officier est par le présent requis de prendre telle affirmation, affidavit ou déclaration.»

10. «Quiconque, de propos délibéré et par corruption, fait une affirmation, un affidavit ou une déclaration, demandée par une compagnie d'assurance contre l'incendie, sur la vie ou maritime, autorisée par la loi à exercer son commerce en Canada, réclamant des deniers d'assurance pour quelque perte de propriété ou de vie assurée à icelle, ou la fait au nom de quelque personne qui présente une telle réclamation, laquelle contient quelque fausse énonciation de faits, matières ou choses au sujet de telle perte de propriété ou de vie, sera coupable de parjure volontaire et corrompu, et sera passible d'emprisonnement au pénitencier pour une période de pas plus de quatorze ans et de pas moins de deux ans, ou d'emprisonnement dans toute autre prison ou lieu de réclusion pour une période de moins de deux ans et de telle amende que la cour ordonnera.»

L'honorable M. Sanborn déclare qu'à son avis, la Loi donne trop de latitude à la partie